
 
  
 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders  

van Zwolle t.a.v. de wethouder WMO 

 

Betreft: BRANDBRIEF BERKELBIKE 

 
Zwolle, 7 december 2017  

 

Geacht college,  

 

Met ontzetting heeft de fractie van Swollwacht kennisgenomen van de berichtgeving in de Stentor van 

heden rondom het niet vergoeden van een levensverbeterende aanpassing in de vorm van een 

zogenaamde BerkelBike.  

 

Met ontzetting, ook omdat in dezelfde krant melding wordt gemaakt van subsidie voor ondernemers voor 

aanschap van een electrische transportfiets. Overigens vindt de fractie van Swollwacht deze subsidie 

voor ondernemers uitdrukkelijk een goede maatregel! Een prima maatregel die goed voor de stad is! 

 
Echter het contrast met het niet financieel ondersteunen van een verlamde Zwolse inwoner met het 

verbeteren van de kwaliteit van zijn leven staat daarmee in schril contrast.  

 

Een contrast dat wij dermate pijnlijk vinden dat wij een beroep willen doen op de betrokken wethouder, 

mevrouw Eefke Meijerink. 

 

Deze Zwolse inwoner ervaart een significante verbetering van zijn leven. Minder pijn, een gezonder 

lichaam en meer in balans. Hij komt buiten en hij doet mee. Hij hoeft niet met busjes vervoerd te 

worden en zijn conditie verbetert.  Met een betrekkelijk nieuw apparaat dat nog geen plek heeft 

verworven in de regelgeving. Maar waarvan de levensverbeterende kwaliteit vast staat! 

 

De fractie van Swollwacht vraagt de wethouder dan ook: wilt u ingrijpen en ervoor zorgen dat deze 

inwoner zijn BerkelBike (in ieder geval gedeeltelijk) vergoed krijgt vanuit de WMO? Dit moet toch 

gewoon kunnen!!! Hier is toch juist de WMO voor bedoeld? Kwaliteit van leven en zorg moeten toch 

voorop staan? Wij hopen op uw medewerking! 

 

 
Namens de fractie van Swollwacht 
 
Silvia Bruggenkamp 

 

 

 


